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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi alapján döntött tavaly év végén a kormány 
kompenzáció odaítéléséről?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön nemrég azzal magyarázata azt a tényt, hogy Szombathely fél évvel az iparűzési elvonás után
sem kapott semmilyen kompenzációt, hogy a város adóerő-képessége a nyolcadik legnagyobb az
országban, így az elvonás nem jelenthet problémát. Az Ön érvelésének fényében azonban nehezen
értelmezhető, hogy Győr vagy Székesfehérvár miért kapott már az elvonások másnapján az egy
milliárd forintot meghaladó kompenzációt,  miközben mindkét város megelőzi Szombathelyet az
egy főre jutó adóerő-képességben. Kérem az alábbi kérdéseim megválaszolásával segítsen feloldani
az ellentmondást:

Mi alapján döntött tavaly év végén a kormány kompenzáció odaítéléséről? A döntés során pontosan
milyen  súllyal  eset  latba  az  egy  főre  jutó  adóerő  képesség  illetve  a  2019-es  önkormányzati
választások eredménye?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.05.04.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


